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REFERÈNCIA: Participació Ciutadana 
EXPEDIENT: 6295/2021 
ASSUMPTE: Acta Consell Participació Ciutadana 3/2021 30 de setembre. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

PERSONES ASSISTENTS 

PRESIDENTA 

Gemma Alós Sospedra 

VOCALS 

Fernando Pascual Moscardó 
Jaime Rossell Marín 
Salvador Iñigo Luis 
Alicia Sierra Clari 
Ariana Albelda Miguel 
Pascual Carrasco Soler 
Reme Pau Pla 
Elvira Olmos Esteve 
Salvador Oliver 
 

SECRETARIA 

Consuelo Llopis Pla. 

 
NO ASSISTEIXEN 
Angel Aparisi Jordán 
Paco González Paños 
Javier Camarasa Carrasco 
 
HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA 
Leticia Piquer Ortiz 
Luisa Castells Garés 
 
 
Assiteixen per: 
 
GM Ciudadanos Juan Pedro Martín 
 
 
 
 

 
ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA 
PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 30 DE SETEMBRE 
DE 2021.  
CARÀCTER DE LA SESSIÓ 
ORDINARIA. 
 
A la ciutat d'Alzira, a les 13:00 hores del 
dia 30 de setembre de 2021 es reuneixen 
a la Casa Consistorial (saló d’actes, 
planta 4) les persones que al marge 
s'expressen, membres del Consell de 
Participació Ciutadana d'aquest 
Ajuntament, amb la finalitat de celebrar la 
sessió ordinària per a la qual han sigut 
prèviament convocats, presidida per la 
regidora delegada de Participació 
Ciutadana, Gemma Alós Sospedra, amb 
l'assistència tècnica de la secretària. 

https://twitter.com/Ajunt
https://www.facebook.com/Ajunt


 
 
 

pàg. 2 
 

ORDRE DEL DIA 
 
 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

La presidenta, informa que, com sempre, junt a la convocatòria s'ha enviat l'acta 
anterior per a la seua revisió; demana als presents si tenen alguna aportació. 
Els assistents mostren la seua conformitat a l'acta de la sessió del Consell del 
28/06/2021, que queda aprovada per unanimitat. 
 
 
2. Informació sobre el projecte: Alzira Camina. 

Gemma Alós informa que el Departament de Salut de la Ribera en col·laboració amb 
les Àrees de Sanitat municipals estan duent a terme unes caminades l'objectiu de les 
quals és "donar la volta al món" partint des del centre de cada població i caminant 
dues vegades per setmana a partir del pròxim 19 d'octubre. El projecte es denominarà 
igual en tots els pobles amb el nom propi del mateix davant. 
 
Així Alzira Camina s'iniciarà a partir del dia assenyalat, els dimarts i dijous a les 9 del 
matí des de la Plaça Major. 
La inscripció és individual i els participants porten una samarreta identificativa. 
Es volen fomentar les relacions ciutadanes d'una manera sana i saludable, i al final del 
curs anual es pretén fer una trobada. Per tant se vos demana col·laboració per 
transmetre la informació a les AAVV i on cregueu convenient. 
 
Elvira Olmos pregunta sobre les samarretes i sobre si podria haver un altre horari. 
 
La presidenta respon que les samarretes de cada població seran d'un color diferent i 
les repartirà cada Ajuntament .  
Respecte l'horari encara que en principi serà a les 9 hores no es descarta la 
possibilitat d'ampliar-ho en funció de la demanda.  
L'Ajuntament establirà dos punts d'inscripció. 

 
3. Selecció de propostes en els Pressupostos participatius convocats per la 
Conselleria de Participació. 
 
Gemma Alós comunica que hui finalitza el període de votació als projectes, 
seleccionats en l'anterior fase, dins del procés dels Pressupostos participatius 
convocats per la Generalitat. 
Conforme s'ha donat a conèixer per l'Ajuntament a través de les xarxes socials i dels 
mitjans de comunicació, dos d'aquests projectes ens afecten directament, són la 
restauració de la Torre dels Coloms del Monestir de la Murta i la unió de poblacions de 
la Ribera a través d'un carril bici, amb una assignació d'1.200.000 € cadascun. 
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Per això, anima als presents i a les entitats que representen perquè voten i es done un 
últim impuls, a veure si aconseguim els vots necessaris perquè se seleccionen els 
projectes que involucren a Alzira. 
 
 
4. Informació sobre actuacions municipals. 
 
La presidenta, respecte a l'abundància de coloms, que es va comentar en l'anterior 
Consell, els informa que s'estan buscant solucions però no està resultant gens fàcil, 
sobretot quan es consulten resultats amb altres poblacions. 
 
A continuació demana la intervenció de Fernando Pascual, regidor del àrea de Serveis 
Urbans,  perquè explique amb detall de les actuacions referides a l’àrea d’esports. 
 
Fernando Pascual, detalla que en el Palau dels Esports s'han arreglat les goteres i 
l'aire condicionat; es va ha reparar la pista multi-funcions del Camp de Venècia; 
mentre que la reparació en el pavelló Fontana Mogort no s'ha iniciat per problemes 
administratius pel que s'ha recorregut, de moment, a la utilització d'instal·lacions en 
col·legis públics. 
 
Jaime Rossell, pregunta pel problema administratiu que ha donat lloc a la utilització de 
les instal·lacions esportives dels col·legis. 
 
Fernando Pascual explica que per a garantir la reparació del Fontana Mogort s'han 
d'instal·lar unes línies de vida i el problema és que per a això s'han de posar d'acord 
l'empresa concessionària dels panells solars i l'empresa que ha de dur a terme 
l’esmentada reparació. 
 
Indica que s’ha donat un augment considerable d'alumnes a les Escoles Esportives, 
per exemple en futbol, bàsquet, futbol sala, pàdel, etc, per la qual cosa s'han hagut 
d'adequar les instal·lacions del Pérez Puig i recórrer als col·legis públics. Els diferents 
clubs i entitats esportives coneixen la situació actual de falta d'espai. 
 
Alicia Sierra, diu que en l'IES Murta sembla que falta un acord per a practicar el 
bàsquet. 
 
Fernando Pascual contesta que l'institut pertany a la Generalitat i requereix d'una 
autorització. 
 
Finalment, indica que el total de les reparacions ascendeix a 250.000 € i que també es 
repararà l'última trama dels nínxols del cementeri municipal. 
 
 
 

https://twitter.com/Ajunt
https://www.facebook.com/Ajunt
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5. Situació local Covid’19 
 
La presidenta informa que hui ens han comunicat les xifres d'incidència del Covid'19 i 
continuen a la baixa, això no significa que ens puguem relaxar quant a mesures 
preventives. 
Les mesures marcades per la Generalitat Valenciana van canviar fa uns dies, la qual 
cosa permet reprendre algunes activitats a les Associacions Veïnals i a la ciutadania 
en general, és a dir a poc a poc anem millorant i està prevista una revisió d'aquestes 
mesures per al pròxim 8 d'octubre. 
 
Salvador Oliver pregunta en quines condicions es podrien reunir el dia 14 d'octubre en 
un local. 
La secretaria respon que si tenen temps per a convocar aquesta reunió, seria millor 
esperar a la publicació de les noves mesures a partir del dia 8, conforme li va 
comentar al president de la seua Associació en la recent conversa telefònica sobre 
aquest tema. 
 
Pascual Carrasco  pregunta si podrien a partir del dia 8 enviar-los la normativa 
 
La presidenta respon que sense problema, encara que com sempre es publicarà en 
els mitjans de comunicació i xarxes socials. 
 
Elvira Olmos pregunta si s'ha de demanar permís per a realitzar activitats en l'exterior. 
 
Gemma Alós respon que si no ocupen via pública no és necessari, encara que cal 
respectar les normes Covid d'aqueix moment. 
 
Elvira Olmos aprofita l'ocasió per a demanar que es podria habilitar la part posterior del 
local de l'Associació Veïnal El Racó per a així no haver d'ocupar via pública i no haver 
de demanar permisos. 
 
Fernando Pascual pren nota. 
 
 
6. Suggeriments als Pressupostos Municipals per 2022. 
 
La presidenta comunica que s'estan elaborant els Pressupostos Municipals per a 2022 
i aquest és el moment per a suggerir propostes que, no suposant grans inversions per 
les circumstàncies que travessem, es consideren necessàries per als barris. Es poden 
enviar al correu de Participació que tots teniu i es passarien encara que, com tots 
sabeu, la decisió d'inclusió no depén d'aquesta regidoria. 
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Reme Pau demana per al Raval de Sant Agustí:  

- El canvi de dos arbres per moreres, ja que els que hi ha provoquen al·lèrgies 
- Una taula 
- Un local per a l’Associació Veïnal, ja que ho tenen tot repartit en cases 

particulars. Actualment hi ha una casa a la venda que es podria veure. 
Refereix que el regidor coneix estes necessitats. 

Jaime Rossell, representant del Consell Escolar, demana que es consideren les 
necessitats per a, en horari d'entrades i eixides als col·legis, tancar el trànsit i fer rutes 
escolars, ja que la Coordinadora de Ampas té intenció de sol·licitar-lo.  

Alicia Sierra pregunta per l'horari de l'enllumenat públic, ja que dissabte passat es va 
fer de nit i no s'encenien els fanals, només va ser aqueix dia. També pregunta pel 
canvi d'il·luminació dels fanals de l'Avinguda Sants Patrons, ja que es van fer unes 
proves i no se sap en què han quedat. 

Fernando Pascual respon que el sistema està automatitzat i tal vegada va ser perquè 
estava ennuvolat. I el canvi de llum a led va resultar bé, però es necessiten 75.000 € 
d'inversió que s'intentaran tindre en compte per a pressupostar. 

Elvira Olmos, demana per a la urbanització El Racó que s'il·lumine el parc o que les 
llums de les voreres es canvien per a enfocar-lo, potser seria suficient. 

Fernando Pascual pren nota i diu que pujaran a veure-ho. 

 

7. Precs i preguntes. 

Pascual Carrasco, manifesta en nom de l'Associació Veïnal Sants Patrons -  Les 
Basses - Sant Judes, que conste en acta que no pertanyen a cap Federació, i que les 
manifestacions que es facen en nom de la Federació d'Associacions de Veïns no els 
representa. 
Igualment informa que des de la Confederació Hidrogràfica del Xúquer, els han indicat 
que la neteja del Barranc de la Casella és competència de l'Ajuntament; La qüestió és 
que arriba la tardor i no s'ha netejat, i amb les fortes pluges que es donen en aquesta 
època pot ocórrer lo de sempre. 
 
La presidenta indica que es comunicarà a Medi Ambient. 
 
Reme Pau informa que els consta que qui parla en nom de la Federació 
d'Associacions de Veïns actua per darrere, en conseqüència manifesta, en nom de 
l'Associació Veïnal Raval de Sant Agustí, que no estan associats a cap Federació que 
els represente. 
 

https://twitter.com/Ajunt
https://www.facebook.com/Ajunt
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Elvira Olmos comenta que no sap si existeix o no l’esmentada Federació, però que en 
cap cas representa a l'Associació Veïnal El Racó. 
Gemma Alós indica que a nivell del Registre Municipal d'Associacions, la Federació 
d’Associacions de Veïns existeix però no està operativa, no se sap qui la representa i 
s'ha passat a situació de Baixa/Inactiva per falta de resposta en diversos expedients 
cursats des de fa alguns anys. 
 
Salvador Oliver opina que la Federació quan ha demanat alguna cosa a la 
Confederació ho ha demanat en benefici de tot el poble amb el vistiplau de l'Associació 
Veïnal de L'Alquerieta. 
 
La presidenta respon que les Associacions Veïnals poden o no formar part de la 
Federació, però aquesta no ho està fent bé a nivell de legalitat administrativa. 
 
Jaime Rossell informa que s'ha estat parlant amb les Ampas de l’illa de La Palma i els 
han manifestat que els xiquets estan rebent aliments i roba, que el que els falta és 
material escolar. S'està informant en els col·legis i per a la recollida i empaquetat 
necessitarien un local. 
Gemma Alós  diu que veurà si tinguérem algun local que els poguera servir. 
 
Salvador Oliver informa que en alguns carrers de L'Alquerieta, els veïns deixen en les 
voreres, motos, mobles, carros de bebé i els vianants han de baixar de les voreres per 
a esquivar-los amb el consegüent perill que això suposa. S'ha parlat amb Sara 
(regidora de Policia) però diu que no és competència seua, que com a molt una parella 
de la Policia podria acompanyar als operaris com a protecció.  
Indica que si no s'actua eixos veïns van prenent més voreres i al final seran els amos 
del barri. 
Fernando Pascual  informa que els operaris tenen por i que fins i tot els han amenaçat. 
 
Salvador Oliver pregunta si per a fer una paella gegant en el barri han de demanar 
permís, que tenen previst fer-la en la zona al costat del aparcament. 
 
Gemma Alós respon que s'hauria d'informar la Policia per si han de posar avisos 
perquè no s'aparque. 
 
La presidenta pregunta si hi ha alguna intervenció més. 

 
En general els assistents proposen a la presidència que es canvie l'hora de celebració 
del Consell, proposen les 16 h. o les 18 h. 

 
La presidenta pren nota i comenta que consultarà si la Casa Consistorial estarà oberta 
a les vesprades i ho tindrà en compte. 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Sra. Presidenta, s'alça la sessió, sent 
les 14:10 hores, del que jo la Secretària estenc acta i certifique. 
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CONSUELO LLOPIS PLA

Fecha firma: 06/10/2021 15:05:58

TECNICA DE GESTION

AJUNTAMENT ALZIRA

GEMMA ALOS SOSPEDRA

Fecha firma: 07/10/2021 10:09:06

AJUNTAMENT ALZIRA
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